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سرویس سیاسی-
روزنامه حزبی سازندگی دیروز در مطلبی نوشت: »کسانی که امروز بر مسند دولت و 
مجلس نشسته اند ، علاقه ای به برگزاری انتخابات رقابتی و پرشور ندارند. اقدامی که مجلس 
و دولت برای اضافه کردن مرحله ثبت نام زودهنگام تحت عنوان پیش ثبت نام انجام دادند، 
نشان می دهد که علاقه مند به حضور افراد توانا و موثر در انتخابات نیستند. حتی علاقه ای 

به مشارکت جدی مردم هم ندارند.«
مدعیان اصلاحات همواره بر طبل جمهوریت و انتخابات حداکثری می کوبند و سنگ 
صندوق رای را به سینه می زنند. این در حالی است که پیشینه این جریان نشان می دهد 

آنها اصولا درکی از صندوق رای نداشته و میانه خوبی هم با انتخابات پرشور ندارند.
مدعیان اصلاحات هرگاه در انتخاباتی با مشارکت بالا حضور یابند و با رای مردم، نتیجه 
را به حریف واگذار کنند، صندوق رای را بی اعتبار دانسته و به آشوب و اردوکشی خیابانی 
روی می آورند )سال 1388(. هرگاه در انتخابات ولو با فاصله کم پیروز شوند، ابتدا مستانه 
بر طبل پیروزی می کوبند و به مخالفین حمله می کنند، و آن گاه که ناکارآمدی شــان 
آشکار شد، با فرافکنی مشکلات را به گردن دیگران  انداخته و حاضر به عذرخواهی از ملت 
نمی شوند. )سال 1392( و هرگاه احساس کنند جایگاهی میان مردم یا کاندیدایی برای 

معرفی ندارند، از عرصه انتخابات کنار رفته و حاکمیت را مقصر می کنند! )سال 1400(
همین طیف از زمان روی کار آمدن دولت سیزدهم، در رسانه های خود به طور گسترده 
به انکار دستاوردهای دولت و بزرگنمایی اخبار منفی و در نتیجه ناامید سازی مردم می پردازند 

و در عین حال مدعی می شوند که اگر انتخابات پرشور نباشد، مقصر حاکمیت است!

درمکتب امام

خودتان را امتحان كنید
توجه کنید که قلم های شما و زبان های شما مسلسل نباشد و به سینه 
این جوان های ما وارد بشود، و آن وقت بگویید که به ما حمله شده است! 
شما هم حمله کردید... قبل از اینکه به نطق ها بروید و قبل از اینکه مقاله ها 
بخواهید بنویســید و قبل از اینکه تیترها را بخواهید درشت بنویسید، با 
خودتان خلوت کنید و ببینید که برای چه این کار را می کنید؟ مقصد شما 
چه اســت؟ شما حق را برای حق می خواهید، یا حق را از رقبای خودتان 
نمی پذیرید؟ باطل را برای باطل از آن متنفر هستید؟ یا باطل را از دوستان 

خودتان می پذیرید؟ شما خودتان را امتحان کنید.
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 رئیس كل دادگستری استان مازندران از فراهم شدن زمینه ترخیص 
۶ هزار تن گندم از انبار های بندر امیرآباد خبر داد.

به گزارش خبرگزاری میزان ، 19 خردادماه رئیس قوه قضائیه در جریان سفر به 
استان مازندران از بندر های »امیرآباد« واقع در شرق مازندران و »نوشهر« در غرب این 
استان بازدید به عمل آورد و در جریان مسایل مربوط به ترخیص کالا ها قرار گرفت.

در جریان بازدید رئیس قوه قضائیه از بنادر نوشهر و امیرآباد، مشاهده شد که 
مقادیری کالا از قبیل ذرت، روغن و گندم در انبار های این بنادر ذخیره و نگهداری 
شدند که بخشی از کالا ها به دلیل گذشت زمان در خطر فاسد شدن قرار داشتند که 

دستوراتی در راستای ترخیص این کالا ها داده شد.
کمتر از دو ماه از دستور رئیس قوه قضائیه برای ترخیص کالاها، زمینه ترخیص 

۶ هزار تن گندم از انبار های بندر امیرآباد فراهم شده است.
رئیس کل دادگستری استان مازندران گفت: متعاقب سفر رئیس قوه قضائیه و 
با همکاری استانداری مازندران، وضعیت اموال و کالا های موجود در انبار های مزبور، 
نسبت به گذشته بهبود یافته است. در این راستا اخیراً ۶ هزار تن گندم موجود در 
انبار های بندر امیرآباد تعیین تکلیف شد؛ به این نحو که روند ترخیص، با بارگیری 
و انتقال ســه هزار تن گندم به اداره کل غله آغاز شده و حداکثر تا دو روز آینده به 

اتمام خواهد رسید.
حجت الاسلام والمسلمین اکبری افزود: هرچند هنوز هم ضعف هایی در فرآیند 
ورود کالا به کشور از طریق دریا اعم از مراحل تخلیه، اعلام وضعیت به گمرک و مانند 
آن وجود دارد، لیکن سعی شده است با لحاظ رویکرد مسئله محور و آسیب شناسانه 
و در نتیجه ارائه راهکار های لازم و تعامل با دستگاه های مسئول، گام های خوبی در 
زمینه انضباط بخشی به وضعیت نگهداری و ترخیص کالا های مشمول برداشته شود.

ریابکوف:

همکاری های نظامی ایران و روسیه
 برخلاف خواست دشمنان ادامه خواهد یافت

معاون وزیر خارجه روسیه در پاسخ به سؤال خبرنگار فارس گفت كه 
همکاری های نظامی ایران و روسیه برخلاف خواست دشمنان ادامه خواهد 

یافت و افزود: روسیه به همکاری با دوستان ایرانی خود متعهد است.
سرگئی ریابکوف معاون وزیر خارجه روسیه روز گذشته در جمع خبرنگاران در 
حاشیه نشست ایران و بریکس درباره همکاری های نظامی ایران و روسیه گفت: این 
همکاری ها کاملا مشروع است و برخلاف خواسته دشمنان ایران و روسیه ادامه خواهد 
یافت. ما این حق را داریم که همکاری های نظامی خود را گسترش دهیم و بخش های 

نظامی دو کشور هم با یکدیگر تعامل و همکاری نزدیک دارند. 
معاون وزیر خارجه روسیه همچنین در پاسخ به سؤال دیگری درباره روابط ایران 
و روسیه و رضایتمندی از این روابط گفت: روابط رو به پیشرفت است. روابط نزدیکی 
در بسیاری از زمینه ها داریم که ربطی به مسافت جغرافیایی ندارد و کشورها باید با 

همدیگر همکاری بیشتری داشته باشند.
وی افزود: باید به ســمت عملیاتی کردن پروژه های مشــترک حرکت کرده و 
ایــن پروژه ها را اجرایی و عملیاتی کنیــم. موضوع کریدورها و حذف تعرفه تجاری 
رو به پیشرفت است. به لحاظ سیاسی به همدیگر نزدیکیم و  شانه به  شانه همدیگر 

حرکت می کنیم.
ریابکوف اضافه کرد: روســیه به همکاری با دوستان ایرانی خود متعهد است و 
روابط دوستانه دو کشور رو به گسترش است که به نفع منافع دو ملت و کشور است.

 آمریکا از رویکردهای دولت قبلی دست بردارد
معاون وزیر خارجه روسیه در پاسخ به پرسشی دیگر درباره آینده برجام اظهار 
داشت: این بستگی به تصمیم آمریکا و کشورهای اروپایی عضو برجام دارد. من مطمئنم 

که دوستان ایرانی آماده احیای برجام هستند.
وی با بیان اینکه این کشورها بهانه هایی را مطرح می کنند که به برجام مرتبط 
نیست و از موقعیت سوءاستفاده می کنند، یادآور شد: این بازی ناعادلانه و همیشگی 

آنهاست. این رویکرد آنها، ما را شگفت زده نمی کند.
ریابکوف خاطرنشان کرد: آمریکا باید از رویکردهای دولت قبلی دست بردارد و 

به آنها توصیه می کنیم که به تعهدات خود بازگردند.
وی درخصــوص رفتار آمریکا در مذاکرات رفع تحریم ها نیز گفت: آمریکا عضو 
برجام نیست. صرف نظر از کارشکنی های آمریکا، به ایران توصیه می کنیم به همکاری 

با آژانس ادامه دهد.
از عضویت ایران در بریکس حمایت می کنیم

این دیپلمات ارشد روسیه درباره دیدار روز گذشته اش با علی باقری معاون سیاسی 
وزیــر امور خارجه نیز گفت:  یک دیدار روتین و تبادل نظر خوبی درباره موضوعات 
مرتبط با برنامه هسته ای ایران داشتیم. تیم های ما در وین و نیویورک همکاری خوبی 
داشتند. درباره اجرای قطعنامه 2231 تبادل نظر کردیم. روسیه و ایران در این خصوص 

همکاری خوبی در زمینه های مختلف دارند. 
وی افزود: درباره بریکس هم گفت وگو کردیم. ایران کاندیدای قدرتمندی برای 
همکاری با بریکس است. درباره همکاری ایران با آژانس بین المللی انرژی اتمی نیز 
صحبت کردیم و برای تبادل نظر رو در رو از آقای باقری برای سفر به مسکو دعوت 

کردم.
ریابکوف گفت: وقت آن خواهد رســید که ایران عضو کامل بریکس شود. البته 
الان نمی تــوان زمان دقیق عضویت ایران را اعلام کرد. ما و اعضای بریکس در حال 
بررسی آیین نامه پذیرش اعضای جدید در این گروه هستیم که در نشست آتی سران 

در ژوهانسبورگ درباره آن تصمیم گیری می شود.
به گزارش فارس، معاون وزیر خارجه روســیه بیان کرد: ما از عضویت ایران در 

این گروه حمایت می کنیم.

تحریم یک شركت ایرانی توسط انگلیس
دولت انگلیس بــه بهانه حمایت از اوكراین، 22 تحریم جدید علیه 
 افراد و شــركت ها در كشــورهای مختلف از جمله یک شركت ایرانی 

وضع كرد.
انگلیس در جدیدترین دور تحریم های خود با هدف آنچه »قطع دسترســی 
روسیه به تجهیزات نظامی خارجی« خوانده شده، یک شرکت ایرانی را تحریم کرد. 
انگلیس طــی این تحریم ها افراد و شــرکت هایی را در ایران، ترکیه، دبی، 

اسلواکی و سوئیس هدف قرار داده است.
»جیمــز کلورلی«، وزیر خارجه انگلیــس در بیانیه ای ادعا کرد: تحریم های 
تاریخی امروز زرادخانه روســیه را بیشــتر کاهش می دهد و شبکه زنجیره های 

تامین را که از صنعت دفاعی پوتین حمایت می کند، می بندد. 
به گزارش مشــرق، دولت انگلیس 22 تحریم جدید علیه افراد و مشــاغل 
خارج از روســیه که به گفته آن، از روسیه در مناقشه اوکراین حمایت می کنند، 
و همچنین 3 شــرکت روســی که کلید الکترونیکی تجهیزات نظامی روسیه را 

تامین می کنند، وضع کرد.

مادر ۲ شهید در اراک 
به فرزندان شهیدش پیوست

اراک- خبرنگار کیهان:
مادر دو شهید در اراک به فرزندان شهیدش پیوست. 

خانــم زینب داوودآبادی مادر شــهیدان عباس و علیرضــا عزیزی به فرزندان 
شهیدش پیوست.

براساس این گزارش، پیکر پاک این مادر ارجمند با حضور اقشار مختلف مردم اراک 
 پس از قرائت زیارت عاشورا بر تربت پاک فرزندان شهیدش، در آرامستان اراک به خاک 

سپرده شد.
گفتنی است ، شهیدان عباس و علیرضا عزیزی که 3 سال فاصله سنی داشتند، 
به فاصله 3 سال در عملیات های والفجر 4 و کربلای ۵ به فیض شهادت نایل آمدند.

در پی بازدید 2 ماه قبل اژه ای

 یک محموله ۶ هزار تنی گندم 
از بندر امیرآباد آماده ترخیص شد

قالیباف:

خبرنگاران مجاهدان نبرد پیچیده جنگ شناختی هستند
سرویس سیاسی-

رئیس  مجلس در نطق پیش از دســتور خود 
گفــت: در زمانه ای قرار داریم كه دشــمن با یک 
جنگ شناختی با مبارزه با مردم ایران آمده است 
و جهاد تبیین نقطه كانونی خنثی كردن این برنامه 
قــرار دارد و خبرنگاران مجاهدان اصلی این نبرد 

پیچیده هستند.
روز گذشته جلســه علنی مجلس شورای اسلامی 
به ریاســت محمدباقر قالیباف آغاز شد و مواردی چون 
گزارش کمیسیون اجتماعی در مورد لایحه یک فوریتی 
پیشگیری از آسیب دیدگی زنان و ارتقای امنیت آنان در 
برابر سوءرفتار  و سؤال از وزیر دادگستری در دستور کار 

نمایندگان قرار گرفت.
رئیس  مجلس در نطق پیش از دستور خود با  اشاره 
به روز خبرنگار گفت: در زمانه ای قرار داریم که دشــمن 
با یک جنگ شناختی با مبارزه با مردم ایران آمده است 
و جهاد تبیین نقطه کانونی خنثی کردن این برنامه قرار 
دارد و خبرنگاران مجاهدان اصلی این نبرد پیچیده هستند.
قالیباف همچنین روز خبرنگار را به همه خبرنگاران 
کشور به ویژه خبرنگاران حوزه مجلس تبریک گفت و از 

تلاش های آنان قدردانی کرد.
کارت زرد مجلس به وزیر دادگستری

امین حسین رحیمی وزیر دادگستری دیروز در صحن 
علنی مجلس حاضر شد تا به سؤال محمود احمدی بیغش 
عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس 

شورای اسلامی پاسخ دهد.
ســؤال احمــدی از رحیمی دربــاره دخالت وزارت 
دادگســتری در روند رســیدگی به پرونده قضایی بود و 

احمدی آن را مغایر با اصل 1۶8 قانون اساسی دانست.

وزیر دادگستری درباره دخالت در پرونده های قضایی 
گفت: این سؤال مبهم است و برای بنده هم روشن نیست 

که در کدام پرونده دخالت شده است.
وی با بیان اینکه مطابق اصل 1۶0 قانون اساســی 
وظیفه وزیر دادگستری ارتباط بین قوه قضائیه با دولت 
و مجلس است، افزود: تصور مردم خصوصا در حوزه های 
نمایندگــی کوچک تر این اســت که همــه اقدامات را 
نمایندگان مجلس باید پیگیری کنند، لذا از نمایندگان 
ملاقات هایــی را می خواهند و معمــولا نیز معاونت های 
پارلمانی وزرا وظیفه دارند این ملاقات ها را تنظیم کنند. 
رحیمی تصریح کرد: یکی از کارهای مهم ما هم همین 
است که اگر نماینده ای قصد داشت با مقام قضایی ملاقات 

کند شرایط را برایش فراهم کنیم. 
وزیر دادگستری اعلام کرد: از ابتدای 1401  تا الان 
مجموع تعداد نامه هایی کــه نمایندگان به بنده و آقای 
پیرزاده داده اند، 8 هزار ۷8۶ مورد بوده است که به همه 
اینها پاسخ دادیم و به رؤسای دادگستری ها ارجاع دادیم تا 
بررسی کنند. این اقدامات دخالت نیست بلکه تلاشی است 

برای شنیده شدن سخنان مردم و احقاق حق.
وی افزود: ملاقات هایی که بنــده و آقای پیرزاده با 
نمایندگان در یک  سال گذشته داشتیم بیش از چهارصد 
مــورد بوده اســت. بیش از 38۷ نفــر از مراجعینی که 
نمایندگان مجلس معرفی کرده اند حرف هایشان شنیده 
شده و ســپس پیش مقامات قضایی رفته اند. باید برای 
نماینــدگان وقت ملاقات بگیریم و بــاز هم این اقدام را 

انجام می دهیم. 
رحیمی با بیان اینکه بازهم تکرار می کنم ملاقات ها 
با مســئولین قضایی بوده است نه قاضی شعبه، تصریح 
کــرد: هیچ دخالتی نکرده ایــم و نمی توانیم هم دخالت 

کنیم، هیچ کس حتــی رئیس  قوه قضائیه نمی تواند در 
پرونده ها دخالت کند.

پــس از توضیحات وزیر، رأی گیری در صحن علنی 
صــورت گرفت و نمایندگان با 80 رای موافق، 140 رای 
مخالف و 18 رای ممتنع از مجموع 238 رای، توضیحات 
وزیــر را قانع کننده ندانســتند و به ایــن ترتیب، وزیر 

دادگستری از مجلس، کارت زرد گرفت.
سازوکار مولد سازی اموال دستگاه های اجرایی

تعیین شد
نمایندگان مجلس شورای اسلامی در جلسه دیروز، 
گزارش شور دوم کمیسیون ویژه جهش و رونق تولید و 
نظارت بر اجرای اصل 44 قانون اساســی در مورد طرح 
تامین مالی و جهش تولید از طریق اصلاح قوانین حداکثر 
اســتفاده از توان تولیدی و خدماتی کشور و حمایت از 
کالای ایرانی و رفع موانع تولید رقابت پذیر و ارتقای نظام 
مالی کشــور را بررســی کرده و مواد 3۵ و 3۶ این طرح 
را به تصویب رســاندند و بر اســاس آن، به دستگاه های 
اجرایی اجازه دادند تا بر مبنای قیمت روز کارشناســی 
و در شــرایط رقابتی بــا بخش های غیردولتــی اموال، 
 دارایی ها، زمین ها و مستحدثات ملکی خود را مولد سازی 

کنند.
بر اساس ماده 3۵ این طرح، به دستگاه های اجرایی 
اجازه داده می شــود در راســتای تأمین مالی طرح های 
تولیدی، زیربنایی و تملک دارایی ســرمایه ای با استفاده 
از هوش مصنوعی و هوشمند سازی سازوکارهای اجرایی 
و ارائــه خدمات به دســتگاه های اجرایی خود، در قالب 
سرمایه گذاری و مشارکت و با رعایت شرایط رقابتی، اقدام 
به عقد قرارداد با بخش های غیردولتی )خصوصی، تعاونی 
و عمومی غیردولتی( کرده و اصل و سود سرمایه گذار را 

از محل عایدی های حاصل از اجرای پروژه پرداخت کند. 
دستورالعمل این ماده ظرف مدت سه )3( ماه پس از ابلاغ 
این قانون توســط وزیر امور اقتصادی و دارایی تهیه و به 

تصویب شورا می رسد.
درخواست نمایندگان از رئیس جمهور 
برای متناسب سازی حقوق بازنشستگان

الهام آزاد، نماینده مردم نائین در مجلس شــورای 
اسلامی در گفت و گو با فارس، از نامه جمعی از نمایندگان 
مجلس و تقاضا از رئیس جمهور برای متناسب  سازی حقوق 

بازنشستگان خبر داد.
وی اظهار داشت: این نامه تاکنون به امضای بیش از 
100 نفر از نمایندگان رسیده و امضاهای آن همچنان رو 

به افزایش است.
ساختمان های فروریخته منطقه 19 را 

چه کسانی ساخته بودند؟
اقبال شاکری نایب رئیس کمیسیون عمران مجلس 
شــورای اســلامی در گفت وگو بــا فارس با  اشــاره به 
فروریختن سه ساختمان در منطقه 19 تهران در روزهای 
اخیر، گفت: این ساختمان ها توسط زمین خواران ساخته 
 شــده بود و از هیچ یک از قوانین ســاخت و ساز تبعیت 

نمی کرد.
وی افزود: باید با زمین خوارانی که اقدام به ساخت این 
ساختمان ها کرده اند و کسانی که در دستگاه های مختلف 
با آنها همراهی کرده اند که این زمین خواران کارشــان را                              
تا به این مرحله پیش ببرند، برخورد جدی صورت گیرد.

نایب  رئیس  کمیســیون عمران مجلس اظهار کرد: 
این زمین خواران بدون سند و جواز قانونی می خواستند 
واحدهای مسکونی این ساختمان ها را                              به مردم بفروشند 

که قبل از اتمام کار، این ساختمان ها فرو ریخت.

یزد- خبرنگار کیهان:
با همراهی  استاندار یزد در روز خبرنگار 
از  یزد،  اســتانداری  روابط عمومی  مدیركل 
دفتر نمایندگی روزنامه كیهان در این استان 

بازدید كرد.
استاندار یزد در جریان این دیدار با تشریح نقش 
خبرنگاران و رسانه ها در جامعه یادآور شد: در عصر 
حاضر رسانه ها نقش پررنگی بر افکار عمومی جامعه 
دارند و کسانی که در این عرصه فعالیت می کنند از 

اقشار تاثیرگذار جامعه هستند.
مهران فاطمی اظهار داشت: یکی از رویکردهایی 
که از سوی رسانه های بیگانه به شدت مورد استفاده 
قرار می گیرد،  اشاعه فضای یأس و ناامیدی در جامعه 

است و از این رو رسانه های کشور نیاز است که بیش 
از پیش نسبت به معرفی موفقیت ها اقدام کنند.

استاندار یزد ضمن قدردانی از زحمات سرپرست 
روزنامه کیهان استان یزد افزود: کارخانه یزدباف یکی 
از مجموعه های بزرگ و خوش سابقه استان و کشور 

در حوزه نساجی است.
خوشبختانه این مجموعه در کنار فعالیت های 
تولیدی، به ایفای مسئولیت های اجتماعی خود نیز 

توجه خاصی دارد. 
وی با بیان اینکه مجتمع آموزشــی »مدیریت 
سامان« یکی از پروژه های حوزه مسئولیت اجتماعی 
مجموعــه یزدباف اســت، اظهار داشــت: عملیات 
اجرایی این مجتمع بــزرگ، با نگاه تربیت مدیران 

آینــده در حوزه هــای مختلف در حال اجراســت. 
دکتر فاطمی با اشاره به قرارگیری پروژه مذکور 
در مراحــل پایانی اجرا، اظهار داشــت: مقرر شــد 
با همراهی گروه بانک ســامان بخشــی از فضاهای 
آموزشــی مجموعه در اختیار مجموعه تیزهوشان 

قرار گیرد. 
اســتاندار یزد با اشــاره به بازدیــد از مجتمع 
چندمنظوره فرهنگی، ورزشــی و تفریحی یزدباف، 
گفــت: نگاه بلند در طراحی و اجرای این پروژه، آن 
را به یکی از پروژه های بی نظیر در ســطح استان و 

کشور تبدیل کرده است. 
وی در بخش دیگری از سخنانش حوزه نساجی 
و پوشاک را یکی از محورهای سند یزد نوین دانست 

و گفــت: در حال حاضر تنها ۵ درصد از پارچه های 
تولیدی این مجموعه بزرگ، در اســتان تبدیل به 
پوشاک می شود که نیازمند برنامه ریزی دقیق برای 

این حوزه است.
 دکتر فاطمی با  اشــاره به اهمیت توسعه حوزه 
تولید پوشــاک در اســتان؛ با تبدیــل پارچه های 
تولیدی به پوشــاک اظهار داشــت: امید اســت با 
توجه به ظرفیت ها و توانمندی های موجود، استان 
 یزد تبدیل به قطب تولید پوشــاک کشور و منطقه 

شود.
در ایــن دیــدار از محمد فرزانیــان محمدی 
سرپرست روزنامه کیهان استان یزد و سرکار خانم 

شمس مدیر دفتر یزد تقدیر شد.

نگاهی به دیروزنامه های زنجیره ای

شما چه زمانی به صندوق رأی پایبند بوده اید
 که سنگ آن را به سینه می زنید؟!

با حضور رؤسای مجلس 2 كشور انجام شد

انعقاد تفاهم نامه همکاری های پارلمانی
 میان مجلس شورای اسلامی و مجلس ملی ویتنام

سرتیپ حاتمی در جمع خبرنگاران:

دشمنان می خواستند با تطهیر خاندان پهلوی و منافقین
 به تمامیت ارضی ایران خدشه وارد كنند

نماینده آفریقای جنوبی:

ایران شریکی مهم و راهبردی 
برای بریکس خواهد بود

دیدار استاندار یزد از دفتر نمایندگی كیهان

ویتنام  ملی  رئیس مجلس  هوئه،  دین  وونگ 
با بیان اینکه ایران دوســت سنتی ویتنام است 
تصریح كرد: امیدواریم در این سفر بتوانیم زمینه 
همکاری های اقتصادی و تجاری را گســترش و 
توسعه دهیم چرا كه ایران و ویتنام ظرفیت بسیاری 
 برای همکاری های اقتصادی و ســرمایه گذاری 

دارند.
روز گذشته بهارستان میزبان یک مهمان خارجی 
از شــرق آسیا بود. وونگ دین هوئه رئیس مجلس ملی 
ویتنام که ســحرگاه سه شــنبه وارد تهران شده بود ، 
صبح دیروز با رئیس مجلس شــورای اسلامی ملاقات 

و گفت وگو کرد.
محمدباقر قالیباف رئیس مجلس شــورای اسلامی 
در نشســت دوجانبه هیئت های ایران و ویتنام ضمن 
ابراز خرســندی از میزبانی این هیئت در پنجاهمین 
ســالگرد آغاز روابط دوجانبه جمهوری اسلامی ایران 
و جمهوری سوسیالیســتی ویتنام، گفت: خوشبختانه 
روابط دوستانه خوبی میان دو کشور و رؤسای جمهور 
برقرار است و در سال های اخیر، روابط پارلمانی توانسته 

است آن را توسعه دهد.
رئیس مجلس شورای اسلامی این سفر را به عنوان 
نخستین سفر رئیس مجلس ملی ویتنام به ایران، نقطه 
عطفی در توســعه روابط دو کشــور در ابعاد مختلف 
اقتصادی، فرهنگی و اجتماعی دانست و افزود: دو ملت 
ایران و ویتنام تجربه مشترک و طولانی در حوزه مقابله 

با ظلم و ستم در کارنامه خود دارند.
وی در ادامــه بــا بیان اینکه مردم ایران نســبت 
به روحیه مبارزاتی مــردم ویتنام آگاهی دارند عنوان 
کــرد: اولویت جمهوری اســلامی ایران در سیاســت 
خارجــی خود، توجه ویژه به حوزه آســیای شــرقی 
است و با توجه به  اشــتراکات فرهنگی موجود، توجه 
 خاصی به کشورهای حوزه شرق آسیا از جمله ویتنام 

دارد.
هدفگذاری برای مبادلات اقتصادی دو کشور

 2 میلیارد دلار بوده است
رئیس قوه مقننه با بیان اینکه امیدواریم این سفر 
بتواند روابط پارلمانی میان دو کشــور را توسعه دهد، 
گفت: همچنین امیدواریــم در حوزه های منطقه ای و 
بین المللــی و همچنیــن در APA و IPU نیز روابط 
توســعه یابد. البته همکاری خوبی در سطح بین الملل 
به ویژه در حوزه حقوق بشــر داریم و در این جا باید از 
اثرگذاری و رأی شــما در شورای حقوق بشر سازمان 

ملل متحد در حمایت از ایران تشکر کنم.
وی افزود: از اینکه شــما با هیئتــی بلند پایه در 

حوزه های سیاســی، اقتصــادی و اجتماعی به تهران 
سفر کرده اید تشــکر کرده و از آن استقبال می کنیم 
و امیدواریم در جریان ملاقات هایی که برای همراهان 
اقتصادی شما در اتاق بازرگانی ایران تدارک دیده شده، 

بتوانیم به اهداف اقتصادی خود برسیم.
قالیباف در ادامه با یادآوری هدفگذاری های صورت 
گرفته در جریان توافق میان رؤسای جمهور دو کشور 
در سال 201۷ برای افزایش سطح مبادلات اقتصادی 
به 2 میلیــارد دلار، عنوان کرد: علی رغم این موضوع، 
متأسفانه در حال حاضر روابط تجاری میان دو کشور 
به حدود کمتر از 1۵0 میلیون دلار می رسد که به نظر 

یکی از علل عمده آن شیوع کرونا بوده باشد.
در کمیته های بانکی 

بایستی مشکلات تحریمی را رفع کنیم
قالیباف در ملاقات با همتای ویتنامی خود با اشاره 
به دغدغه های مشترک دو کشور گفت: صدور روادید، 
تسهیل موضوعات گمرکی، فعالیت کمیته های بانکی و 
برقراری پرواز مستقیم تهران-هانوی می تواند به صورت 
عملی به توسعه روابط کمک کند. از آن جایی که ویتنام 
نیز تجربه تحریم را داشته و سختی های آن را می داند 
بایــد این توجه صورت گیرد که امروز ایران در تحریم 
ظالمانه آمریکا قرار دارد از این رو در جریان کمیته های 
 بانکی باید بتوانیم  اشکالات موجود را با همکاری برطرف 

کنیم.
وی در ادامه با اشــاره به ظرفیت های بالای ایران 
در حوزه علمی، دانشگاهی، فناوری، بهداشت، درمان 
و صنعت دارویی عنوان کرد: دو کشــور می توانند در 
این حوزه ها تبادلات علمی و دانشگاهی داشته باشند 

و تجهیزات و فناوری خود را مورد مبادله قرار دهند.
ایران دوست سنتی ویتنام است

وونگ دیــن هوئه رئیس مجلس ملــی ویتنام در 
نشست دوجانبه هیئت های ایران و ویتنام ضمن تشکر 
و قدردانی از دکتر قالیباف رئیس مجلس شورای اسلامی 
به دلیل دعوت برای ســفر به ایــران گفت: امیدواریم 
این سفر موجب تقویت هرچه بیشتر روابط بین ایران 

و ویتنام شود.
وی با بیان اینکه ســفر بنده به ایران اولین ســفر 
رئیس مجلس ویتنام به ایران در 2۵ سال گذشته است 
به پنجاهمین سال برقراری روابط دیپلماتیک بین ایران 
و ویتنام  اشــاره کرد و گفت: این سفر را نقطه عطفی 
در تقویت همکاری های نهادهای قانونگذار دو کشــور 
می دانم و همکاری در زمینه های مختلف بین دو کشور 

برای ویتنام از اهمیت بسیاری برخوردار است.
وونگ دین هوئه با بیان اینکه ایران دوست سنتی 
ویتنام است تصریح کرد: امیدواریم در این سفر بتوانیم 
زمینه همکاری های اقتصادی و تجاری را گســترش و 
توســعه دهیم چرا که ایران و ویتنام ظرفیت بسیاری 

برای همکاری های اقتصادی و سرمایه گذاری دارند.
وی با اشــاره بــه امضــای خواهرخواندگــی بین 
تهــران و  هانوی بــر ضــرورت احصــاء راهکارهای 
 مختلــف در جهــت تقویت همکاری ایــران و ویتنام 

تأکید کرد.
 وونــگ دین هوئه گفــت: ایران و ویتنام ســابقه

۵0 سال ارتباط با یکدیگر را دارند و این موضوع ثابت 
می کند هیــچ مانعی برای تقویت همــکاری بین دو 

کشور وجود ندارد.

در ویتنام کلاس زبان فارسی برگزار می شود
وونگ دین هوئه با بیان اینکه در آینده نزدیک ما 
باید هیئت هایی در سطح عالی رتبه داشته باشیم که با 
یکدیگر ارتباط داشته باشند، افزود: ما باید از یکدیگر 

در سازمان ملل و جنبش عدم تعهد حمایت کنیم.
رئیس  مجلس ملی ویتنام با  اشاره به رتبه اقتصادی 
کشــورهای آســیایی گفت: جمعیت حوزه آ. سه. آن 
حدود ۶۵0 میلیون نفر است و این بازار بسیار بزرگی 
است؛ حجم مبادلات تجاری ایران و ویتنام حدود 1۵0 
میلیون دلار است که این رقم با توجه به ظرفیت های 

دو کشور بسیار پایین است.
وونگ دین هوئه با بیان اینکه ویتنام در فهرســت 
20 کشــور جهان که دارای حجــم صادرات و واردات 
بسیار بالا هستند قرار دارد، صحبت های رئیس مجلس 
شورای اســلامی در این نشست مبنی بر اینکه دلایل 
کم شــدن حجم مبادلات تجاری بین ایران و ویتنام 
ناشــی از پاندمی کرونا و تحریم ایران است را درست 
دانســت و افزود: مجالس دو کشور باید زمینه تقویت 
همکاری در زمینه هــای مختلف را از طریق نظارت و 

امضای تفاهم نامه فراهم کنند.
وی با اشــاره به همکاری شهرهای ایران و ویتنام 
به موضوع همکاری در زمینه های آموزشی و فرهنگی 
 اشاره کرد و گفت: در حال حاضر در ویتنام کلاس زبان 
فارســی برگزار می شود که ما از آن استقبال می کنیم. 
 همچنین از تبادل اساتید دانشگاه بین دو کشور حمایت 

خواهیم کرد.
رئیس مجلس ملی ویتنام با بیان اینکه افتتاح خط 
پرواز مســتقیم ایران- ویتنام موضوعی ضروری است، 
گفــت: امیدواریم وزارت راه دو کشــور این موضوع را 

پیگیری کند.
وی از رئیس مجلس شــورای اســلامی و رؤسای 
کمیســیون های مجلس، نماینــدگان و اعضای گروه 
دوستی برای ســفر به ویتنام به منظور تبادل نظر در 
موضوعــات مختلف پارلمانی دعــوت کرد و افزود: در 
این فرصت از نماینــدگان جوان ایران دعوت می کنم 
که در نشست جهانی نمایندگان جوان مجلس که در 
سپتامبر در شهر  هانوی برگزار می شود، شرکت کنند. 
 این نشســت با هدف نوآوری و انتقال فناوری برگزار 

خواهد شد.
به گزارش مهر ، وونگ دین هوئه با بیان اینکه طبق 
تجربــه ویتنام در دوران تحریــم، باید بگویم که هیچ 
سیاســت تحریمی برای همیشه وجود نخواهد داشت، 
ادامه داد: باید مشکلات و موانع پیش روی همکاری های 

اقتصادی و تجاری دو کشور را برطرف کنیم.

 سرتیپ حاتمی گفت: دشمنان می خواستند با 
تطهیر خاندان پهلوی و منافقین، به تمامیت ارضی 

ایران خدشه وارد كنند.
امیر سرتیپ امیر حاتمی مشــاور فرمانده کل قوا 
در امــور ارتش )سه شــنبه، 1۷ مردادماه( در مراســم 
گرامیداشت روز خبرنگار گفت: در ابتدا باید صمیمانه از 
همه دوستان خبرنگار که در این عرصه تلاش می کنند، 

سپاسگزاری و تقدیر کنم.
وی افزود: باید در این جا به همه شهدای عرصه رسانه 
عرض ســلام و ارادت داشته باشم و از آنها بخواهیم تا 

برای رفع مشکلات کشورمان دعا کنند. 
مشــاور فرمانده کل قوا تصریح کرد: حادثه عاشورا 
ابعاد مختلفی داشــته ولی یقیناً دو بعد برجسته دارد. 
اولین اتفاق، شهادت امام حسین )ع( و یارانشان و هدف 
از این شهادت و اتفاقات پس از آن است ولی جنبه هم 

وزن آن اطلاع رسانی و روایتگری عاشوراست.
سرتیپ حاتمی با اشاره به جمله معروف »کربلا در 
کربلا می ماند اگر زینب نبــود«، ادامه داد: روایت گری 
عاشــورا بــه گونه ای انجام شــده که هم بــرای امروز 
مــا و هــم بــرای آینــده درس آموز اســت. حضرت 
زینب)س( الگو و اســوه کسانی اســت که قصد دارند 
در زمینــه خبررســانی به درســتی فعالیــت کنند.
وی بیان کرد: فجایع تلخی در عاشــورا رقم خورده 
و حضرت زینب)س( مســئولیت کاروانــی دارد که به 
دست شــقی ترین افراد به اســارت درآمده اند. در این 
فضــا، حضرت زینــب)س( یک کار مانــدگار و بزرگ 

 اطلاع رســانی و روایتگــری صحنــه عاشــورا را انجام 
می دهد.

مشاور فرمانده کل قوا در رابطه با الگو بودن حضرت 
زینب )س( تصریح کرد: ایشان واقعاً نمونه ای در حوزه 
پیام رسانی هستند و قطعاً نمونه ای به عظمت ایشان برای 
نشــان دادن اهمیت پیام رسانی در طول تاریخ نداریم. 
ایشان قطعاً بزرگ ترین نمونه ای هستند که اهمیت پیام 

رسانی را در طول تاریخ نشان می دهند.
ســرتیپ امیر حاتمی ادامه داد: امروز پیام رســانی 
شکل دهنده بسیاری از هنجارهای اجتماعی است و اگر 
فضای فرهنگ عمومی را فضای فرهنگی جامعه بدانیم، 
می توان گفت که روشنگری ها امروز نقش دوگانه ای را 
ایفا می کند. یک جهت این نقش کسانی هستند که به 
شکلی صحیح عمل می کنند و در طرف دیگر، خبرنگارانی 

هستند که در خدمت زورگویان عالم قرار دارند.
وی در ادامــه عنوان کرد: رســانه ها با ایفای یک 
نقش دوگانه می توانند هم جامعه را به ســوی نابودی و 
قهقرا برده و یا به سوی رستگاری سوق دهند. رسانه ها 
همچنین می توانند جامعه را به ســوی جنگ و یا صلح 
هدایت کنند. جنگ ها با رسانه شروع می شود، با رسانه 
استمرار پیدا می کند و با رسانه خاتمه پیدا می کند. در 
همه جنگ هایی که خودمان درگیر آن بوده ایم، این مورد 

را مشاهده کرده ایم.
امیر ســرتیپ حاتمی ادامــه داد: عمدتاً در مقابل 
ما دســته ای از رســانه ها هســتند که در طیف منفی 
نقش آفرینــی رســانه ای قرار دارند. غربی هــا با ادعای 

طرفداری از اخلاق حقوق بشــر و صلح رسانه های خود 
را هدایت می کنند. اما، ما به عنوان ایرانی ها با پوســت، 
گوشــت و خون خود حس کرده ایم که این گونه نبوده 

است.
مشاور فرمانده کل قوا با اشاره به بمباران شیمیایی 
سردشت و حلبچه در دفاع مقدس و کشته و زخمی شدن 
هزاران نفر، بیان کرد: در این حادثه خواست مستکبرین 
جهان این نبود که رسانه ها به طور حقیقی به این موضوع 
بپردازند، اما، رســانه های حق  مدار به طور صحیح به آن 

پرداختند.
وی افزود: درباره 1۷ هزار شــهید ترور که توسط 
منافقین به شهادت رسیدند نیز هیچ کدام از رسانه های 
غربی بــه طور صحیح به آن نپرداختند و آن را مغفول 

گذاشتند.
امیر سرتیپ حاتمی با بیان اینکه بیش از ۵00 هزار 
نفر در ســوریه کشته و ۷ تا 8 میلیون نیز آواره شدند، 
خاطرنشان کرد: آمریکایی ها علاوه  بر این جنایت ها به 

بهانه مبارزه با تروریسم دو بار به افغانستان و عراق تهاجم 
کردند و منابع این کشورها را غارت و مردم آنها را از بین 
بردند. اما، رسانه های غربی به این موضوعات نپرداختند 
و پوشــیده ماند. البته اگر رشــادت ها و فداکاری های 
محور مقاومت نبود این فجایع در ســوریه و عراق هرگز 
خاتمه پیدا نمی کرد و تا 20 ســال دیگر نیز در منطقه 

تداوم داشت.
وی ادامــه داد: اگر امروز مطلبی در فضای جهانی 
وجود دارد و برای ملت ها بیان شــده حاصل تلاش های 

متعهدانه اصحاب رسانه است.
مشــاور فرمانده کل قوا با اشاره به اغتشاشات پاییز 
گذشــته تصریح کرد: ما یک مدل از کار رســانه ای را 
در وقایع برنامه ریزی شــده ســال گذشــته کشورمان 
شــاهد بودیــم. در آن جــا نیز مصادیق برجســته ای 
از ایــن برنامه ریــزی وجــود دارد که می خواســتند 
 هرگونــه حــرف و ســخن باطلــی را به ملــت ایران 

بقبولانند.

آفریقای جنوبی در كنفرانس  نماینده 
ایران و بریکس در تهران ، ایران را شریک 
بسیار مهم و راهبردی برای بریکس خواند 
و از سفر امیرعبداللهیان به آفریقای جنوبی 
برای شركت در نشست كمیسیون مشترک 

اقتصادی در آخر هفته خبر داد.
»انیل سوکلال« نماینده آفریقای جنوبی روز 
گذشته در کنفرانس ایران و بریکس چشم اندازهایی 
برای شراکت و همکاری در محل مرکز مطالعات 
سیاسی و بین المللی وزارت امور خارجه در جمع 
خبرنگاران، ایران را کشوری مهم در غرب و جنوب 
غرب آسیا خواند و گفت: ما رابطه و همکاری عمیق 
و گســترده ای با ایران داریم و شاهد روابط قوی 
و دیرینه ای بین ایران و آفریقای جنوبی هستیم. 

وی با  اشاره به تلاش های ایران در مبارزه با 
آپارتاید در آفریقای جنوبی و تلاش برای برقراری 
عدالــت، دموکراســی و آزادی در این کشــور، 
خاطرنشــان کرد: ایران صدایــی قوی از جنوب 

غرب آسیاست.
ســوکلال به همکاری های خــوب ایران با 
آفریقای جنوبی در چارچوب گروه ۷۷، سازمان 
ملل و آیورا  اشــاره کرد و افزود: سابقه خوبی از 

همکاری با ایران را داشته ایم.
نماینده آفریقای جنوبــی همچنین ایران 
را شریک بســیار مهم و راهبردی برای بریکس 

برشمرد.
 روابط  بسیار قوی ایران و آفریقای جنوبی

سوکلال در پاسخ به ســؤالی درباره روابط 
ایران و آفریقای جنوبی این روابط را بسیار قوی و 
مستحکم خواند و افزود: ایران در زمان مشکلات 
در کنار ما ایســتاد و از ما حمایت کرد. ما تاریخ 

مشــترکی در مقابله با بی عدالتی و تلاش برای 
آزادی و دموکراسی داریم.

وی از برگزاری پانزدهمین نشست کمیسیون 
مشترک اقتصادی ایران و آفریقای جنوبی در دهم 
آگوست در آفریقای جنوبی )پرتوریا( خبر داد و 
افزود: حســین امیرعبداللهیان برای شرکت در 
این نشست به آفریقای جنوبی سفر خواهد کرد 
و همان طور که می دانید رئیس جمهور ایران هم 
دعوت به عمل آمــده برای حضور در کنفرانس 
بریکس در آفریقای جنوبی را پذیرفته و احتمال 
زیادی وجود دارد که ایشــان در این نشســت 

شرکت کند. 
 مخالفت با تحریم های یک جانبه

به گزارش فارس، ســوکلال در پاســخ به 
ســؤالی درباره زمان عضویت ایران در بریکس و 
تحریم ها علیه ایران نیز اظهار داشــت: عضویت 
ایران در بریکس همچنان در حال بررسی است. 
وزرای خارجه ما با یکدیگر دیدار خواهند کرد تا 
روند گسترش این گروه بررسی شود. ایران یکی 
از کشــورهایی است که در این روند قرار خواهد 

گرفت تا عضو بریکس شود.
وی ادامــه داد: به عنوان گــروه بریکس و 
آفریقای جنوبی به صورت جدی در مورد مقابله 
با تحریم های جهانی گفت وگو کردیم. تحریم های 
یک جانبــه را به هیچ عنوان قبول نداریم و هیچ 
اعتبار و بســتر قانونی بــرای این تحریم ها قائل 
نیستیم. تنها تحریم های ســازمان ملل متحد 
قابلیت اعلام و پذیرش به عنوان تحریم را دارد و 
ما به همین روند در راستای مقابله با تحریم های 
یک جانبه ادامه خواهیم داد و با افتخار به مقابله 

با این تحریم ها می پردازیم.

انتخابات وزارت كشور  مدیركل دفتر 
با اعلام اینکه تا ساعت 14 روز سه شنبه، 
11 هــزار و ۶۰۰ نفر از متقاضیان داوطلبی 
مدارک  اسلامی  انتخابات مجلس شورای 
هویتی خــود را در ســامانه، بارگذاری 
كرده انــد، گفت: 25 درصد از این افراد از 

استان تهران بوده اند.
انتخابات  محسن اسلامی سخنگوی ستاد 
کشور در گفت وگویی تلویزیونی با اعلام اینکه 
تا ساعت 14 روز سه شنبه، 11 هزار و ۶00 نفر 
از متقاضیان داوطلبی انتخابات مجلس شورای 
اســلامی، مدارک هویتی خود را در ســامانه، 
بارگذاری کرده اند، گفت: 2۵ درصد از این افراد 

از استان تهران بوده اند.
 وی تصریح کرد: از ساعت 8 صبح امروز تا 
ســاعت 14، سه هزار و 981 نفر از متقاضیان، 
ثبت نام خود را تکمیل و اطلاعات هویتی خود 
را در سامانه پنجره واحد وزارت کشور بارگذاری 

کرده اند.
اسلامی افزود: 12 درصد از این متقاضیان 

را خانم و 88 درصد را آقایان تشکیل داده اند.
دبیر ستاد انتخابات کشور خاطرنشان کرد: 
24 درصد از متقاضیان داوطلبی انتخابات، در 
ســنین 3۵ تا 40 سال بوده اند و ۷0 درصد هم 

دارای مدرک کارشناسی ارشد  هستند.
اسلامی درباره مشــمولان ماده 29 قانون 
انتخابات که باید از مســئولیت خود اســتعفا 
می داده اند نیز، گفت: تا روز گذشــته 112 تن 

از متقاضیان را این افراد تشکیل داده بوده اند.
وی خاطرنشــان کرد: 12۵ تن از کسانی 
که در این مرحله ثبت نام کرده اند، قبلا ســابقه 

نمایندگی مجلس شورای اسلامی داشته اند.
مدیــرکل دفتــر انتخابات وزارت کشــور 
همچنیــن کمترین تعداد ثبت نــام متقاضیان 
داوطلبی انتخابات را متعلق به استان خراسان 

شمالی دانست.
گفتنی اســت انتخابات دوازدهمین دوره 
مجلس شورای اسلامی و ششمین دوره مجلس 
خبرگان رهبری در 11 اســفند امسال برگزار 

خواهد شد.

اسلامی خبر داد

پیش ثبت نام 11 هزار و ۶00 متقاضی 
برای انتخابات مجلس

بوشهر- خبرنگار كیهان:
 سردار سرلشــکر پاسدار حسین سلامی در 
همایــش »پیشــرفت ایران قوی بــا خبرنگاران 
امیدآفریــن« که بــه مناســبت روز خبرنگار با 
حضور محمدمهدی اســماعیلی وزیر فرهنگ و 

ارشاد اسلامی و سردار غلامرضا سلیمانی فرمانده 
ســازمان بسیج مســتضعفین در لانه جاسوسی 
سابق آمریکا برگزار شد از علی نجفی خبرنگار و 
سرپرست روزنامه کیهان در بوشهر با اهدای لوح 

سپاس، تقدیر کرد.

تجلیل فرمانده كل سپاه پاسداران انقلاب اسلامی
از خبرنگار كیهان در بوشهر 


